

PROTOKOLL RY 12/2024

Datum: 2024-10-01

Plats: Teamsmöte

- Närvarande: * Janne Rydh (JR), Ordförande
(* = beslutande) * David Lindström (DL), Ledamot
* Theres Thörnevall (TT), Ledamot
* Fredrik Andersson (FA), Ledamot
* Benny Cronert (BC), Ledamot
Jonas Kruse (JK), SM-styrgruppen
Lars Jonsson (LJ), SBF
Gert Andersson (GA), Tekniska Kommittén
Jan Forslund (JF), Tekniska Kommittén
- Frånvarande: Jocke Bergh (JB)

Till Officiella meddelanden:

-
- § 188 Mötets öppnande
 - § 189 Föregående mötesprotokoll
 - § 190 Fastställande av mötets dagordning
 - § 191 Pågående ärenden
 - § 192 Ekonomi
 - § 193 Landslag
 - § 194 SM
 - § 195 Däck
 - § 196 Teknik
 - § 197 Säkerhet
 - § 198 Dispenser
 - § 199 Öppet Rallyforum
 - § 200 SGA
 - § 201 Rallyregler
 - § 202 Övriga frågor
 - § 203 Nästa möte
 - § 204 Mötets avslutande
-

§ 188 Mötets öppnande

- Ordföranden Janne Rydh hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat.

§ 189 Föregående mötesprotokoll

- Föregående protokoll godkänns och läggs till handlingarna.

§ 190 Fastställande av dagordning

- Dagordning för mötet fastställdes.

§ 191 Pågående ärenden

- Ligger under respektive paragraf.
- Förbundsstyrelsen har valt Jocke Berg till ny ordförande för Rallyutskottet, men det inväntar officiell publicering.

§ 192 Ekonomi

- Inget nytt, bara 2v sedan förra mötet.

§ 193 Landslag

- Inget nytt.

§ 194 SM

Styrgruppen:

- JR, FA och JK presenterade vad som pågår inom SM-Styrgruppen för närvarande, där arbete med framtidsdokumentet och detaljer kring enhetsdäcken ligger högst på agendan och ska diskuteras ytterligare med förbundsstyrelsen.
- DL redogjorde för SM-finalen i Trollhättan, som var ett mycket trevligt arrangemang, med en väl genomförd tävling, följd av en bra bankett med hög stämning. Det var väldigt lugnt i sekretariat och besiktning, så det känns som om det är väl genomtänkt och planerad tävling.
- Slutresultatet från Nordiska mästerskapet diskuterades och framtiden behöver tas beslut om.

§ 195 Däck

- Patrik Persson återkommer med förslag på svar till tidigare mail angående däck i ESR.
- Däcklistan Vinter 2025 är det inget nytt till ännu, men anmälan sker fram till 15:e oktober.

§ 196 Teknik

- VOC Mekonomen Rally
JR och Roger Fransson har tagit fram ett nytt femårsavtal för att tillåta VOC Mekonomen Rally, på samma sätt som tidigare.
Beslut: RU anser detta är helt korrekt att fortsätta på samma linje.
- Grp F
Samtliga är enade om att regelverket i dess senaste uppdaterade variant är redo att släppas. BC kommer skicka in det för publicering inom en snar framtid.
- Gamla grp H
För att få ett bättre underlag angående vikter på bilar, kommer vägning av 2wd göras på ytterligare tävling/ar. Vägningarna som utfördes senast i Hässleholm visade på en jämn vikt mellan H och HB.
- Nat4wd
Nu har gruppen som jobbat med detta tagit fram ett förslag på regelverk som kommer gå på remiss till RU och TK först.
- Lager till S40 Grp F
Ett mail har inkommit med en fråga om att få bygga om till ledlager i bakvagnen, detta avslås, då hårdheten gör att man flyttar problemet till karossen.

Rekommendationen är att anpassa längden på stagen för att lösa problemet. DL meddelar frågeställaren.

§ 197 Säkerhet

- JR får i uppdrag att kontakta Anna Nordkvist och ventilera de problem som vi ser med säkerhetsarbetet.

§ 198 Dispenser

- Inga inkomna.

§ 199 Öppet Rallyforum

- Nästa ÖR kommer hållas tillsammans med SGA-träffen 15-17 nov, som med största sannolikhet kommer förläggas i Nyköping, DL väntar på sista bekräftelsen från Hampus Juteryd.

§ 200 SGA

- Powerpoint inför morgondagens möte gicks igenom.

§ 201 Rallyregler

- JR har blivit uppringd av Patrik Barth, som framförde synpunkter till RU angående noter nu och i framtiden, som en uppstart för ett vidare arbete och beslut.

§ 202 Övriga frågor

- Facebook händelser ger bra aktivitet, fler inom RU behöver jobba med det mer aktivt.
- Närvarolistan är uppdaterade med 2025 års kända händelser.

§ 203 Nästa möte

- Nästa möte bokad till den 21/10 kl 20:00

§ 204 Mötets avslutande

- Ordföranden tackade mötets deltagare och förklarar mötet avslutat kl. 22:10.

Protokoll upprättat av:

Protokoll justerat av:

Fredrik Andersson

Janne Rydh